

KitchenAid®

— NOVEMBER 20 – DECEMBER 10, 2025 —

BLACK FRIDAY

Sale

Buy any 2 qualifying major kitchen appliances,

**SAVE
\$200***

Buy any 3 qualifying major kitchen appliances,

**SAVE
\$300***

Buy any 4 qualifying major kitchen appliances,

**SAVE
\$400***

Buy any 5 or more qualifying major kitchen appliances,

**SAVE
\$500***



**Offer valid only at participating Canadian authorized KitchenAid appliances dealers.
See sales associate for details and list of qualifying models***

* Savings (before taxes) will be deducted at the time of purchase in the amount of \$200 when you purchase two (2) qualifying KitchenAid® Major kitchen appliances or savings of \$300 when you purchase three (3) qualifying KitchenAid® Major kitchen appliances or savings of \$400 when you purchase four (4) qualifying KitchenAid® Major kitchen appliances or savings of \$500 when you purchase five (5) or more qualifying KitchenAid® Major kitchen appliances. Qualifying multiple purchases must be made between November 20 – December 10, 2025, at the same time, from the same authorized Canadian dealer and delivered to a single Canadian address, to be eligible for savings offer. Offer cannot be combined with any other KitchenAid® appliance offer. EXCLUDES KitchenAid® small appliances, out of stock and discontinued models. All models may not be available at all dealers. No substitute models qualify. Dealer prices may vary. Dealer alone has sole discretion to set retail prices. Open to Canadian residents only.

®/™ © 2025 KitchenAid. Used under license in Canada. All rights reserved.

KitchenAid®

Soldes de

VENDREDI FOU

— DU 20 NOVEMBRE AU 10 DÉCEMBRE 2025 —

Achetez
2 électroménagers
admissibles,
ÉCONOMISEZ
200\$*

Achetez
3 électroménagers
admissibles,
ÉCONOMISEZ
300\$*

Achetez
4 électroménagers
admissibles,
ÉCONOMISEZ
400\$*

Achetez
5 électroménagers
admissibles ou plus,
ÉCONOMISEZ
500\$*



Offre valable uniquement chez les marchands autorisés d'électroménagers KitchenAid® participants canadiens. Consultez un associé aux ventes pour les détails et la liste des modèles admissibles*

* Les remises (avant taxes) seront déduites au moment de l'achat de deux (2) électroménagers de cuisine admissibles KitchenAid® à hauteur de 200 \$ ou de trois (3) électroménagers de cuisine admissibles KitchenAid® à hauteur de 300 \$ ou de quatre (4) électroménagers de cuisine admissibles KitchenAid® à hauteur de 400 \$ ou de cinq (5) électroménagers de cuisine admissibles KitchenAid® ou plus à hauteur de 500 \$. Les achats multiples admissibles doivent être effectués entre le 20 novembre et le 10 décembre 2025 au même moment, auprès du même marchand autorisé d'électroménagers participants afin d'être admissibles aux remises. Cette offre ne peut être combinée à aucune autre offre d'électroménager KitchenAid®. Les appareils de comptoir KitchenAid®, les modèles en rupture de stock et sans suite sont EXCLUS. Tous les modèles ne sont pas offerts par tous les marchands. Aucune substitution. Les prix des marchands peuvent varier. Ces derniers déterminent les prix de détail à leur discrétion. L'offre s'adresse aux résidents canadiens seulement.